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Setup and Scripting



Tested with Mirus Version:	4.1.0-alpha10

Script Files in directory C:\HarvestMaster\Mirus\Config\SingleHcgg\Scripts


CollectionSetup.py

# H2 GrainGage Collection Setup Script v1.0 May 2017

h2.enter_glean()

delay(1800)

h2.exit_glean()

delay(1000)

h2.tare_check_all()

actuate.close(dsp_act5)		//move GTS (AirDiverter) to the H2C




[bookmark: _GoBack]Benötigt werden zwei Conditional Action Files im Verzeichnis:
Two Conditional Action Files are needed in the directory:
C:\HarvestMaster\Mirus\Config\ConditionalAction\Conditions

GTS-H2C-Quantum-gotoGraintank.json
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Mit den Delay Timer im Conditional Action GTS-H2C-Quantum-gotoGraintank.json
 wird die Zeit der Korntankweiche in Stellung „Korntank“ definiert. Im oben gezeigten Beispiel schaltet die Korntankweiche nach dem Auslösen des Flush Zyklus 3 Sekunden in den Korntank. Der nachfolgende Zyklus wartet, bis die 3 Sekunden vorbei sind. Nach den 3 Sekunden schließt die Isolationsklappe usw.
Die Korntankweiche bleibt bis zum Ende des Flush Zyklus in Stellung Korntank.

Google translate
With the delay timers in the Conditional Action GTS-H2C-Quantum-gotoGraintank.json
  the switching time of the grain tank switch is defined. In the example shown above, the grain tank switch switches into the grain tank for 3 seconds after the flush cycle has been triggered. The following cycle waits until the 3 seconds are over. After 3 seconds, the insulation flap closes, etc.
The grain tank switch remains in the grain tank position until the end of the flush cycle.



GTS-H2C-Quantum-gotoWeighsystem.json
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Nach dem Flush Zyklus (und gleich nach dem wieder öffnen der Isolationsklappe) schaltet die Korntankweiche wieder zum Wiegesystem
Mit einem Delay Timer im Conditional Action GTS-H2C-Quantum-gotoWeighsystem.json VOR der „Is Flush Cycle“ Variable könnte das Zurückschalten der Korntankweiche zum Wiegesystem noch verzögert werden.

Ändert man im Conditional Action den Triggerpunkt der Korntankweichenschaltung auf „Before Plot Evac“ (vor Behälterentleerung) schaltet die Korntankweiche kurz vor dem Öffnen der unteren Behälterklappe und natürlich auch vor dem wieder öffnen der ISO Klappe zurück zum Wiegesystem. Macht aber eher nicht viel Sinn.

Google translate
After the flushing cycle (and immediately after reopening the insulation flap), the grain tank switcher switches back to the weighing system
With a delay timer in the GTS-H2C-Quantum-gotoWeighsystem.json conditional action BEFORE the „Is Flush Cycle“ variable, the switch back of the grain tank switch to the weighing system could be delayed.

If you change the trigger point of the grain tank switch to "Before Plot Evac" in the conditional action (before emptying the container), the grain tank switch switches back to the weighing system shortly before opening the lower container flap and of course before reopening the ISO flap. But does not make much sense.



Mirus Setup – Actuator “DSP_ACT5”
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Power off = Air diverted to the Grain tank				DSP_ACT5 stat = open
Powered = Air Diverter switched over to the Weighing System		DSP_ACT5 stat = close


Verdrahtung
Anschluss – Variable – Kabel - Aktor
GPIO1 = dsp_act5 = red (plus) and black (minus) = Air Diverter

Wiring
Connection – Variable – Cable - Actuator
GPIO1 = dsp_act5 = red (plus) and black (minus) = Air Diverter
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